
 

 

Porządek Obrad Posiedzenia Zarządu numer 5 

zebrania Zarządu Polskiego Związku Narciarskiego, 18.10.2022, godz.15.00,Zakopane. 

 

Obecny jako gość: Tomasz Grzywacz i Marek Zagórski 

1. Przywitanie 
2. Akceptacja Porządku Obrad 

Uchwała: 

U/01/Z/5/22 

Zarząd zatwierdził proponowany Porządek Obrad. Przyjęto jednogłośnie. 

3. Akceptacja protokołu z posiedzenia Zarządu numer 4 

U/02/Z/5/22 

Zarząd zatwierdził proponowany protokół z posiedzenia Zarządu numer 4. Przyjęto jednogłośnie. 

4. Akceptacja i omówienie protokołów z posiedzenia Prezydium Zarządu numer 4 

U/03/Z/5/22 

Zarząd zatwierdził proponowany protokół z posiedzenia Prezydium Zarządu numer 4. Przyjęto 
jednogłośnie. 

5. Akceptacje i omówienie Wytycznych PZN na sezon 2022/23 

U/04/Z/5/22 

Zarząd zatwierdził proponowane Wytyczne Sportowe PZN. Przyjęto jednogłośnie. 

 
6. Omówienie sytuacji współpracy z Stowarzyszeniem Instruktorów i Trenerów Narciarskich 

W nawiązaniu do analizy współpracy oraz obecnego stanu prawnego relacji pomiędzy PZN i SITN. 
Prezes Adam Małysz zrelacjonował obecną rekomendację Prezydium Zarządu PZN dotyczącą 
zakończenia współpracy z SITN, w szczególności nieprzedłużania prawa do komercjalizacji znaku 
handlowego PZN.  

Uchwała: 

U/05/Z/5/22 

Zarząd PZN zobowiązuje Prezydium Zarządu do ustalenia zasad zakończenia współpracy oraz nie 
wyraża zgody na przedłużenie umowy na obecnych warunkach. Przyjęto jednogłośnie. 



 

 

7. Odczytanie i ewentualne omówienie Protokołów z posiedzeń Komisji 

Odczytano protokół z posiedzenia komisji biegów narciarskich z dodatkową adnotacją dotyczącą 
konieczności analizy wprowadzenia poszczególnych wniosków przez Biuro PZN. Protokół z 
posiedzenia komisji biegów narciarskich stanowi załącznik do tego protokołu. 

Marek Pach zreferował posiedzenia komisji skoków narciarskich i kombinacji norweskiej oraz 
poinformował, że dośle protokoły. 

Zarząd przyjął protokoły do wiadomości.  

8. Sprawy różne 
a. Komisja ds. Narciarstwa Powszechnego 

Prezes Stanisław Szymanik złożył wniosek o rozwiązanie Komisji ds. Narciarstwa Powszechnego 
z powodu braku zasadności jej pracy, dodając o konieczności profesjonalizacji tego zakresu.  

Uchwała: 

U/06/Z/5/22 

Zarząd PZN podjął decyzję o likwidacji Komisji ds. Narciarstwa Powszechnego.  

b. Kadra Kobiet w Skokach Narciarskich  

Rafał Kot wyraził oburzenie zachowaniem Kingi Rajdy w sprawie startu w zawodach LGP 
Klingenthal. Prezes Adam Małysz poinformował, że rozmawiał w kwestii startu zarówno z 
zawodniczką, trenerem jak i koordynatorem i wina nie leże po stronie zawodniczki, a 
komunikacji wewnątrz grupy. Udzielono ustną reprymendę Trenerowi Kupczakowi. 

Wojciech FIckowski zreferował obecną sytuację w grupie po rozmowach z zawodniczkami.    

Uchwała: 

U/07/Z/5/22 

Na wniosek Prezesa Wojciecha Gumnego Zarząd PZN postanowił zwolnić Łukasza Kruczka z 
obowiązku Koordynacji Skoków Narciarskich kobiet. Obowiązki te przejmie Dyrektor Sportowy 
Tomasz Grzywacz 

 

Przewodniczył: Adam Małysz 

Sporządził: Jan Winkiel 

 


